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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

 
Předmět: ŘÍDÍCÍ VÝBOR č. 3 
Místo:  Městský úřad Slavkov u Brna, zasedací místnost 
Datum: 24. 10. 2016 
Čas:  16.00 – 17.00 h 
Účastníci: přítomni – Mgr. Regina Kokešová, Mgr. Hynek Zavřel, Mgr. Vladimír Soukop, 

Mgr. Jiří Půček, Mgr. Lenka Popeláková, Mgr. Bc. Ivona Princlíková, Miroslava 
Horáčková, Mgr. Eva Jurásková, Mgr. Jana Bangová, Mgr. et Mgr. Dana 
Sklenářová, Ing. Bc. Roman Chmelař, Jan Kauf, Mgr. Vladislava Kulhánková, 
Zuzana Schořová, Mgr. Petr Kostík, Mgr. Jitka Schovancová, Ing. Richard 
Podborský, Romana Krchňavá 

 hosté – Mgr. Gabriela Vybíralová 
 omluveni – Pavel Prokop, Karel Kalouda, Jaroslav Žalkovský, DiS., Ing. Václav 
Matyáš, Michal Boudný, MgA. Jana Jelínková, Mgr. Eva Janková 

 
Záznam z jednání: 
 

1. Prezence účastníků 
Přítomno 15 členů Řídícího výboru (ŘV) s hlasovacím právem, ŘV je usnášeníschopný.  
 
2. Zahájení jednání 
Předseda ŘV Mgr. Petr Kostík přivítal přítomné a zahájil jednání č. 3 ŘV. 
 
3. Představení projektu MPSV „Podpora sociálně-právní ochrany dětí“ 
Mgr. Gabriela Vybíralová, lokální síťař pro OSPOD Bučovice a Slavkov představila projekt 
MPSV, předala kontakty. Další kooperace bude řešena individuálně ze strany obcí, škol, 
zájmových a dalších organizací, resp. jejich oslovením Mgr. Vybíralovou. 
 
4. Výstupy připomínkového řízení k dokumentům MAP; investiční záměry IROP 
Ing. Podborský představil sumarizaci připomínek pro Analýzu MAP a Strategického rámce 
MAP, které členové ŘV obdrželi před jednáním č. 3 ŘV. Ke Komunikační strategii MAP a 
Principům MAP nebyly připomínky vzneseny. 
Investiční záměry IROP budou do Strategického rámce MAP v ORP Slavkov u Brna zařazeny 
jako jedna ze dvou částí přehledu investičních záměrů; druhou část budou tvořit tzv. ostatní 
zdroje (mimo IROP) a veškeré vznesené investiční záměry všech zainteresovaných stran v ORP 
Slavkov u Brna budou do schvalovaného Strategického rámce zaneseny tak, jak materiál 
členové ŘV obdrželi před jednáním č. 3 ŘV. Mgr. et Mgr. Dana Sklenářová za KAP potvrdila 
zkušenost z ostatních MAP v JMK, kde přístup tzv. preventivního uvedení maximálního počtu 
a výčtu záměrů (i neinvestičních) byla uplatněn i v jiných MAP v rámci MAS/ORP v JMK.  
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5. Hlasování o schválení 
Předseda ŘV seznámil přítomné členy ŘV s hlasovacím právem s dokumenty, o nichž bude 
hlasováno; hlasováno bylo následovně: 
 
Komunikační strategie MAP 
Schválení dokumentu 
        
 
Principy MAP  
Schválení dokumentu 
        
 
Analýza MAP   
Schválení dokumentu 
 
     
Strategická rámec MAP  
Schválení dokumentu 
s doplněním investičních záměrů: 
1. ZŠ Tyršova, Slavkov u Brna: Vybudování PC učebny včetně zasíťování 
2. ZŠ Tyršova, Slavkov u Brna: Izolace základů stávající budovy 
3. ZŠ Komenského, Slavkov u Brna: Řešení likvidace dešťové vody 
4. MŠ Zvídálek, Slavkov u Brna: Řešení likvidace dešťové vody 
5. Křesťanská MŠ Karolínka: Řešení protipovodňových rizik 
 
6. Diskuse, různé 
Členové ŘV byli seznámeni s aktivitami projektu MAP a plánovanými výstupy na další období. 
Mgr. Jitka Schovancová informovala o plánovaných setkáních č. 2 pracovních skupin (listopad 
2016); současně informovala o plánovaném koordinačním setkání pro NNO a zájmové 
organizace z ORP Slavkov u Brna. Ing. Richard Podborský informoval o uskutečněných a 
plánovaných setkáních zástupců MAP a starostů, ředitelů ZŠ a MŠ směrem k diskusi 
investičních priorit a zejména zjišťování zájmu o neinvestiční akce a aktivity vzdělávání 
pedagogů, vedení škol, zájmových organizací a obcí od ledna 2017 v rámci projektové aktivity 
„budování znalostních kapacit“. 
 
7. Termín dalšího jednání 
Jednání č. 4 ŘV nebylo stanoveno s přesným datem. Předpokládaný termín dalšího jednání 
vzejde buď z ad-hoc potřeby, kdy Ing. Podborský takový termín oznámí řádově s měsíčním 
předstihem. Jednání č. 4 se uskuteční buď počátkem roku 2017 z důvodu schválení Akčního 
plánu MAP na rok 2017 a/anebo po půl roce od jednání č. 3 ŘV z důvodu aktualizace 
Strategického rámce MAP tak, jak ukládá metodika projektu MAP stanovená MŠMT.  
 
 
Zapsal/-a, dne:  Mgr. Jitka Schovancová, 24. 10. 2016 
Ověřil, dne:   Ing. Richard Podborský, 25. 10. 2016 
Schválil, dne:  Mgr. Petr Kostík, 27. 10. 2016 
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o návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV 

15 0 0 schváleno 
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